
 

Møte start: Kl.: 1900.  

Møte slutt: Kl.: 2130. 

Neste styremøte: 2. mars kl. 1800, før årsmøtet. 

Årsmøte: 2. mars 2023 kl. 1900 på GSK. 

STYREMØTE 7. FEBRUAR 2023  

TIL STEDE: Svein Granøien, Karstein Karlsaune, Mathias Harstad, Anders Gunhildsøien, Hans Morten 
Breiby, Trond Lyngstad, Lise Beate og Stig Midthjell. 

Ikke til stede: Martin Granøien 

Anders sitt ord:  

Må ta opp saker til årsmøte i dag. 

De fleste årsmeldinger er kommet inn. Hans M sender årsmelding til Svein, Anders gjør det samme så 
legger Svein det ut på hjemmesiden. 

Vedtekter er godkjent. Vi må lage oss et styringsdokument. Gjelder Hans M og Stig ang. f.eks Refseth 
vald og lignende i forhold til jakt. 

Medlemstallet er nedgående fra forrige år. 10 stk. færre. Dette kan endre seg. 

Vi i styret må sørge for å være medlemmer innen årsmøtet dersom noen mot formodning ikke skulle 
være det. 

Vi gjennomgår styrets årsberetning i fellesskap i dag. 

NOEN SAKER TIL ÅRSMØTE: 

Mulighet for valg av ny leder. 

 De nye vedtektene må gjennomgås i sin helhet. 

 Økonomi; regnskap og budsjett kan skrives ut, men ikke årsberetningen som vi mener folk 
kan laste ned digitalt. 

  



INFO FRA UTVALGENE  

KVINNEUTVALGET:  

Ny leder(e) må vurderes på årsmøtet. 

Skyting i fellesferien for «kvinnekveld» utgår i sommerferien. 

Kjempesuksess på harejakt og det blir gjentatt i år. 

  

FISKEUTVALGET: 

Jobber med nye skilt til Sokna. Dette ble godkjent at utvalget kan anskaffe. 

Samtaler med grunneier angående leie av nytt vald. Tråden tas opp til høsten igjen. Utvalget ser på 
dette som et spennende vald. 

JAKT- OG HUNDEUTVALGET:  
Venter på utstilling. Dommer er i orden, men vi har ingen i reserve. To nye skal inn i Jakt- og 
hundeutvalget og det ønskes at de blir satt inn roller rundt utstilling. 

Kråkefellen skulle vi ha fått ned. Dette er et element som må skrues ned og fraktes på henger. Det 
virker som at interessen for denne fellen ikke er interessant for oss og andre. Hinsverk ønsker fellen 
vekk og vi må ta den ned. Det drøftes om hva vi skal gjøre med den; forslag om å legge den ut på 
Finn.no, dette er flesteparten i styret enige i. 

Revebu. Ungdomsgruppen har fått beskjed om å gjøre den klar. Det er ikke gjort. 

 

UNGDOMSUTVALGET:  

ØKONOMI:  
Noe trangt i starten av året.  
Venter på å få utbetalt tippemidler. 
Vi må være like flinke i år til å søke om midler som vi var i fjor. 

 



FURUKOLLEN:  

Har hatt møte med OVF angående veien opp til Furukollen. Hovedsakelig handlet dette om 
ansvarsforhold.  
Det er snakk om en prioritering av veien som går fra Spjelddalen istedenfor fra Engan for å 
oppjustere «gammelveien opp».  
Må ha avklaring i dag om å skaffe utstyr til 130 000 kr. Den 1. mars øker prisene så anskaffelse må 
skje snarest. Gjelder akustikk og leirduekaster. Avklaring: ikke nok penger. 
Har hentet et meget stort lass med materiale. Dette var forskalingsmaterial. Fraktet opp på 
skytebanen for å brukes på bane 2. Dette har en anslått verdi til ca. 12 000 kr. Har snart nok 
materiale til hele overbygget på bane 2. Legger presenning på bane 2 i år som i fjor. 
Møte i skytebaneutvalget. Har gått svært bra og det skrytes av årets sesong. 

Tilbud om alarmsystem er etterspurt. Har ikke bestilt enda og venter på pris fra Elotek på Oppdal. 
Alarm i Furukollen forventes å være ferdig i løpet av våren. 

Torsdag 10. august er det fylkesmesterskap i leirduesti. Lise Beate blir med Svein på dette. 

 

KLUBBHUS: 

Svein har snakket med Walter Beddari ang. arbeid utomhus på klubbhuset gjennom skoleklassen på 
videregående. De er villig til å ta jobb og ønsker dette. 

  

Annet:  

 

 


